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                                 Darłowo, dnia 14 lutego 2020 roku 
 
BR.0002.2.2020   
 
 

Protokół Nr XVIII/2020 

z XVIII sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 14 lutego 2020 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1049. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Radna pani Joanna Lach była nieobecna, usprawiedliwiona. 
Radna pani Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna, usprawiedliwiona. 
 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XVIII sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji w dniu 14 lutego 2020  
roku stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo; 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo; 
Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy Darłowo; 
Pani Anna Zatorska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie;  
Pani Ewelina Trościńska – Kierownik Dziennego Domu Senior+ w Wiekowie; 
Pan Tomasz Gondek – Prezes Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o.                           
w Krupach; 
Pan Rafał Kunysz – Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Zamówień 
Publicznych.  
Pan Marceli Lichacy – Dyrektor Centrum Sportów Wodnych w Dąbkach;  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Wiesława Moskwę. 
W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych, głosując: 
12 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Ustalenie  porządku obrad. 
Ad.2.  

 
Pan Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz                        
z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.  
 
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XVIII Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący poinformował radę, że przed sesją na podstawie art. 20 ust. 5 
ustawy o samorządzie gminnym otrzymał od Wójta Gminy Darłowo wniosek o 
wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu CISOWO, Gmina Darłowo. DRUK NR 7/2020XVIII; 

2) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu ZAGÓRZYN, Gmina Darłowo. DRUK NR 8/2020XVIII; 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu KOPNICA, Gmina Darłowo. DRUK NR 9/2020XVIII; 

/Wniosek o wprowadzenie uchwały do porządku obrad stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
 
Nikt wniosków nie zgłosił.  
 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący przystąpił do głosowania nad 
wprowadzeniem do porządku obrad sesji zgłoszonych projektów uchwał. 
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu CISOWO, 
Gmina Darłowo; Druk Nr 7/2020XVIII było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu 
ZAGÓRZYN, Gmina Darłowo; Druk Nr 8/2020XVIII było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu 
KOPNICA, Gmina Darłowo; Druk Nr 9/2020XVIII było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu CISOWO, Gmina Darłowo.  Druk Nr 7/2020XVIII 

Punkt 17 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu ZAGÓRZYN, Gmina Darłowo. Druk Nr 8/2020XVIII 

Punkt 18 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu KOPNICA, Gmina Darłowo. Druk Nr 9/2020XVIII 

Punkt 19 otrzymuje brzmienie:  

 

Wolne wnioski. 
Punkt 20 otrzymuje brzmienie:  

 

Zamknięcie obrad. 
Punkt 21 otrzymuje brzmienie:  
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Wobec braku wniosków Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przyjęciem 
proponowanego porządku obrad ze zmianami: 
 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych głosując: 
13 głosów za przyjęciem porządku obrad sesji wraz ze zmianami, 
0 głosów przeciw,  
0 głosów wstrzymujących.  
 
Pan Przewodniczący na podstawie wyników głosowania stwierdził, że porządek sesji został 
przyjęty ze zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 

Przyjęcie protokołów: 
Ad. 3.  

- z dnia 18 grudnia 2019 roku z XV sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo, 
- z dnia 31 grudnia 2019 roku z XVI sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo, 
- z dnia 22 stycznia 2020 roku z XVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo.   

 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tych 
protokołów, wobec czego Przewodniczący poinformował, że protokoły z XV, XVI i XVII 
sesji zostały podpisane bez uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
Pan wójt powitał wszystkich bardzo serdecznie na dzisiejszej sesji i powiedział, że od 

takiej systematycznej sesji minęło trochę czasu, bo odbyła się ona w dniu 18 grudnia 2019 
roku a w międzyczasie odbyły się sesje nadzwyczajne. Od tego czasu dużo się zdarzyło.  

W dniu 12 stycznia 2020 roku odbył się Wielki Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy. Przy tym pan wójt podziękował sołtysom, radnym, wszystkim mieszkańcom gminy i 
wolontariuszom za zaangażowanie i za wielkie serce. Ponownie został pobity rekord w naszej 
gminie, gdyż uzbierano ponad 45 500 zł, aby pomóc dzieciom na zakup sprzętu, który będzie 
służył do ich leczenia. Bardzo fajna inicjatywa. Bardzo fajny i sympatyczny wieczór. Wójt 
zachęcał do kolejnego udziału i jeszcze raz bardzo serdecznie dziękował wszystkim 
ofiarodawcom, którzy w tym szczególnym dniu wrzucili do tej skarbonki cokolwiek, co 
przyczyniło się do tej szlachetnej inicjatywy.  
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W dniu 13 stycznia 2020 roku wójt miał wyjazd w celu dostarczenia tych pieniążków 
do banku. W tym samym dniu wójt spotkał się ze Starostą Sławieńskim, który spotkał się z 
wójtami w sprawie harmonogramu dróg. Harmonogram ma być ponownie określany. 
Wójtowie zgłaszali jakie mają możliwości i potrzeby remontu tych dróg powiatowych. W 
dalszym ciągu czekamy na propozycje tego harmonogramu.  

W dniu 21 stycznia 2020 roku wójt brał udział w spotkaniu w Nadleśnictwie Sławno 
na temat budowy wodociągu Sińczyca – Domasławice przez tereny leśne. Uzgodnienia 
zostały już wysłane i być może spółka przystąpi do realizacji tego zadania, które ma poprawić 
jakby sieć wodną i zaopatrzenie w wodę na naszym terenie.  

W dni 28 stycznia 2020 roku wójt był wezwany na przesłuchanie stron w sprawie pana 
.... w Sądzie Rejonowy w Koszalinie.  

W dniu 4 lutego 2020 roku wójt był na konferencji podsumowującej działalność 
Wiceministra Rodziny Pracy i Polityki Społecznej w Szczecinie, gdzie został nam (Gminie 
wiejskiej Darłowo) wręczony bon na kwotę 990 000 zł na dofinansowanie żłobka. Także 
dostaliśmy dofinansowanie na utrzymanie tego żłobka z Regionalnego Programu 
Operacyjnego. Połączyliśmy te dwa dofinansowania i jesteśmy na końcówce dokumentacji 
więc budowa nastąpi tutaj jeszcze na początku drugiego kwartału.  

Wójt powiedział, że następnego dnia ponownie jechał do Wojewody, tym razem na 
spotkanie w sprawie dofinansowania do dróg samorządowych. Z Funduszu Dróg 
Samorządowych staramy się o dofinansowanie na drogę gminną w Kowalewicach. Dużo 
rozmawialiśmy na temat tego dofinansowania. Droga została zniszczona podczas 
wprowadzenia kanalizacji sanitarnej.  

W dniu 11 lutego 2020 roku wójt uczestniczył w spotkaniu w Sejmie podczas komisji 
dotyczącej planowania przestrzennego w zakresie nowelizacji ustawy o inwestycjach w 
zakresie elektrowni wiatrowych. Wójt powiedział, że tutaj jesteśmy takim żywym przykładem 
jak te przepisy, które weszły w życie potrafiły „zagmatwać” to planowanie, bo panuje 
określony chaos planistyczny, który próbujemy rozwiązać. Podejmujemy plany, te plany, 
które dzisiaj między innymi są tematem obrad sesji, żeby uratować tereny budowlane. To 
było konsultacyjne spotkanie. Gmina Darłowo była poproszona o uczestnictwo, jako jedna z 
wielu gmin, na których są te inwestycje, i określenia jakie są problemy w tym temacie, jakie 
koszty są ponoszone z tego tytułu. Bo z samego tytułu ustawy wiatrakowej nawet przez to, że 
chcemy zbliżyć budownictwo do wiatraków i podjęliśmy określone działania, które niestety 
kosztują a są wynikiem w jakiś sposób nieprzemyślanych przepisów.  

W dniu 10 stycznia 2020 wójt spotkał się z Wicemarszałkiem Województwa 
Zachodniopomorskiego, z którym podpisał umowę na programy rewitalizacyjne, na między 
innymi Bukowo Morskie, Pęciszewko oraz Drozdowo. W przyszłości z tych programów będą 
realizowane określone inwestycje.  

W dniu 23 stycznia 2020 roku wójt i pani Skarbnik spotkali się z panią Kobierską z 
ZETO w sprawie programu odpadowego z tej firmy. Dużo słyszymy o tym programie. Mamy 
własny program zakupiony i niekoniecznie wejdziemy tutaj we współpracę z ZETO.  

W dniu 28 stycznia 2020 roku wójt spotkał się z przedstawicielami Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Koszalinie na temat poziomu stanu wody w 
jeziorze Bukowo oraz kanału Bagienica. Jak wiemy, pomagamy tej instytucji, żeby kanał 
Bagienica został wpisany jako naturalny ciek wodny, bo istnieje zagrożenie całkowitego 
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odcięcia tego cieku wodnego do jeziora co byłoby zagładą jeziora i zagrożeniem stanu wody 
w tym zbiorniku.  

W dniu 30 stycznia 2020 roku wójt spotkał się z panią Prezes Wind Invest czyli 
praktycznie tych wszystkich wiatraków, które stoją na terenie naszej gminy. Pan wójt 
powiedział, że pani prezes przyjechała z przedstawicielem firmy MCX, który zaproponował 
nam jako jednej z dwóch gmin w Polsce pilotaż mobilnej aplikacji dla mieszkańców naszej 
gminy i turystów. Aplikacja będzie się nazywała Moja Okolica. Będzie to coś nowego i 
innowacyjnego. Będziemy mogli się wkrótce tym pochwalić. Aplikacja będzie ogólnie 
pomagała w komunikacji pomiędzy gminą a mieszkańcami, a także turystami, czyli każdy 
wiele będzie się mógł dowiedzieć z tej aplikacji.  

W dniu 7 lutego 2020 roku wójt ponownie spotkał się ze Starostą Sławieńskim panem 
Wojciechem Wiśniowskim w sprawie dróg powiatowych. Włodarze ponownie rozmawiali na 
temat harmonogramu. Wszelkie wątpliwości wyjaśniali. Pan wójt powiedział, że wiemy, że tu 
jest wola realizacji przez powiat, tylko, że tu czasami trudno wychodzi to, ale myślimy, że 
będzie się wszystko dobrze układało i czekamy na ten nowy harmonogram. Zobaczymy jak 
będzie wyglądała ta dalsza współpraca. Przy tym wójt powiedział, że w międzyczasie 
uczestniczył w Radzie Społecznej Szpitala Powiatowego w Sławnie. Wójt powiedział, że 
Marszałek zrezygnował z możliwości przejęcia tej placówki i zostaje to po staremu. Wójt 
powiedział, że szpital zwrócił się do nas o umorzenie kwoty za zajęcie pomieszczeń RTG w 
naszej przychodni w Darłowie na kwotę o koło 50 000 zł. Tu rozmawiali, że jest przychylność 
zarówno wójta jak i rady gminy, że trzeba szpitalowi pomóc i tę kwotę umorzyć i takie 
postępowanie jest prowadzone. Dokumenty szpital uzupełnił i do takiego umorzenia w 
niedługim czasie dojdzie.  
 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu/ 

 
Pan wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo. Stan konta na rachunku 

podstawowym wynosi 147 868,79 zł. Kredyt na rachunku bieżącym wynosi 1 500 000,00 zł, 
który na dzień dzisiejszy nie jest wykorzystany. Środki na wydzielonym rachunku bankowym 
na dotacje do budowy drogi w Wiciu wynoszą 2 274 035,90 zł. Czyli do dyspozycji na dzień 
dzisiejszy mamy 3 921 904,69 zł.  

Wydatki do poniesienia w najbliższych dniach na kwotę 674 359,78 zł, w tym na 
rachunki za usługi i zakupy w kwocie 270 952,78 zł i na wpłatę do budżetu państwa tzw. 
„Janosikowe” w kwocie 403 407,00 zł rata za miesiąc luty.  
 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na ostatnich sesjach, które 
odbyły się w dniu 18 grudnia 2019 roku, 31 grudnia 2019 roku oraz 22 stycznia 2020 roku 
Rada Gminy Darłowo podjęła łącznie 21 uchwał.  
 
Wszystkie przedmiotowe uchwały zostały przesłane do organów nadzoru tj. do Wojewody 
Zachodniopomorskiego oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej w Koszalinie.  
W stosunku do przedmiotowych uchwał organy nadzoru nie stwierdziły naruszeń prawa. 
Wobec powyższego uchwały zostały przekazane pracownikom Urzędu Gminy Darłowo oraz 
kierownikom gminnych jednostek organizacyjnych celem realizacji.  
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych w okresie od 18 grudnia 2019 roku stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy sesjami 
radni złożyli siedem interpelacji. Na pięć interpelacji zostały udzielone odpowiedzi i 
przekazane radnym za pośrednictwem Biura Rady, a dwie są w trakcie rozpatrywania.    
 
W okresie objętym sprawozdaniem sołtysi złożyli jedenaście wniosków, na które zostały 
złożone odpowiedzi.  
 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 9 i 10 do 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 
działalności w okresie między sesjami.  
 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. 
 
Nikt się nie zgłosił.   
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos.  
Nikt się nie zgłosił.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.11.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2019 
rok. Druk Nr 1/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem oraz autopoprawką.  
 
Pan wójt powiedział, że zwiększamy dochody w budżecie na 2020 rok na kwotę 
2 307 309,80 zł, z tytułu:  
- utraty dochodów dotyczących zakładu chronionego na 100 000,00 zł, 
- dotacji na budowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości Zakrzewo 480 550,42 zł, 
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- zwrotu dotacji na budowę świetlicy w Gleźnowie 448 000,00 zł, 
- dotacji na realizację zadania pn. Budowa żłobka wiejskiego w Rusku 990 000,00 zł, to jest 
dofinansowanie, które otrzymaliśmy.  
- dotacji z RPO na realizację projektu „Pierwszy żłobek w Gminie Darłowo” funkcjonowanie 
i wyposażenie na kwotę 288 759,38 zł. 
 
Zwiększamy przychody z tytułu pozostałych środków na wyodrębnionym rachunku 
bankowym na zadaniu Przebudowa drogi gminnej w Wiciu 775 537,43 zł. 
 
Zwiększamy wydatki na kwotę 3 082 847,24 zł z przeznaczeniem na:  
- dostarczenie i montaż wiat przystankowych w Cisowie i Bukowie Morskim 12 500,00 zł, 
- opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi gminnej w miejscowości Cisowo, 
działki nr 280/4 i 281 na kwotę 59 000,00 zł, 
- wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy ul. Dąbkowickiej w Uzdrowisku Dąbki 
45 633,00 zł, 
- opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi gminnej w miejscowości Kopań 
działki nr 320, 366, 365 na kwotę 38 610,00 zł,  
- opracowanie dokumentacji projektowej budowy chodnika oraz rozbudowy oświetlenia 
ulicznego wzdłuż drogi powiatowej 0511Z na kwotę 30 258,00 zł, 
- modernizacja obiektu gminnego w Wiekowie 50 000,00 zł, 
- przebudowa ul. Spokojnej i ul. Plażowej wraz z budową oświetlenia ulicznego w 
miejscowości Bobolin 459 000,00 zł, ten etap, który miał być zrealizowany w ubiegłym roku.  
- budowa zaplecza sanitarno-szatniowego przy boisku sportowym w miejscowości Bukowo 
Morskie 65 617,00 zł, 
- wykonanie dokumentacji projektowej parkingu wraz z infrastrukturą towarzyszącą w 
Dąbkach 34 500,00 zł, 
- budowa tras rowerowych Pomorza Zachodniego – trasa Velo Baltica na odcinku Dźwirzyno 
– Marszewo Etap I obejmuje Gminę Darłowo w zakresie jednego odcinka w Bukowie 
Morskim o długości 0,46 km oraz oznakowanie istniejącej trasy rowerowej na odcinku 
Gleźnowo – Dąbki oraz Darłowo – Wicie o długości 12,648 km na kwotę 71 756,00 zł, 
- przebudowa ul. Słonecznej w miejscowości Wicie Nr 160030Z na kwotę 1 571 074,86 zł z 
dotacji (przychody) 775 537,43 zł, środki własne 795 537,43 zł, 
- Budowa żłobka wiejskiego w miejscowości Rusko 1 297 000,00 zł, projekt 59 500,00 zł, 
budowa 1 237 500,00 zł (dofinansowanie w kwocie 990 000,00 zł), 
- sporządzenie wniosków dotyczące dofinansowania budowy żłobka 106 601,62 zł.  
- pierwszy żłobek w Gminie – wyposażenie i funkcjonowanie 288 759,38 zł.  
 
Autopoprawka dotyczy zmiany w funduszu sołeckim Sołectwa Bobolin oraz zmiany w 
wydatkach bieżących w Centrum Sportów Wodnych na zabezpieczenie i opłacenie podatku 
drogowego.  
 
/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna 
wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2020 rok wraz z autopoprawką:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok. 

/Uchwała Nr XVIII.185.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.12.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2020-2025. Druk Nr 2/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo oddał głos pani skarbnik. 
 
Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
oraz autopoprawką.  
 
Pani Skarbnik powiedziała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej przychody uległy 
zmianie i zwiększyły się o kwotę dotacji otrzymanej w tamtym roku do realizacji w tym roku 
o kwotę 775 537,44 zł co jest na drogę w miejscowości Wicie, co już wcześniej było 
wspominane. Ponadto przedsięwzięcia uległy zmianie, gdzie wprowadzono do przedsięwzięć 
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budowę i funkcjonowanie żłobka w miejscowości Rusko. Ponadto dokonano zmiany nazwy 
zadania z zagospodarowania działki w Dąbkach na wykonanie parkingu wraz z infrastrukturą 
o kwotę 74 500,00 zł. Uległy zmianie również wydatki w zadaniu modernizacja ulicy 
Spokojnej i Plażowej w Bobolinie na kwotę 459 000,00 zł i budowę zaplecza sanitarno-
szatniowego przy boisku w Bukowie Morskim o kwotę 65 617,00 zł.  
Autopoprawka dotyczy wysokości wydatków bieżących i majątkowych w wyniku zmian 
funduszu sołeckiego sołectwa Bobolin. Po dokonanych zmianach budżet się zamyka 
następującymi kwotami:  
Dochody 62 997 275,95 zł.  
Wydatki 74 540 469,63 zł. 
Deficyt 11 543 193,68 zł.  
 
/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna 
wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-
2025 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025. 

/Uchwała Nr XVIII.186.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.13.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 3/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że dzisiejsze uchwały dotyczą rozbudowy sieci gazowniczej. Dużo się 
dzieje w tym zakresie. Ostatnio było zebranie w Zakrzewie. Bardzo duże zainteresowanie jest 
tym. Gazociąg jest już ciągnięty do miejscowości Jarosławiec przez nasze miejscowości w 
Gminie Darłowo. W związku z tym rozwojem podejmowane będą uchwały, które w jakiś 
sposób regulują tą służebność przesyłu. Służebność w tej uchwale dotyczy działek w Dąbkach 
o numerach 145/13 i 166/10 i są to przyłącza do nieruchomości i są to drogi gminne.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
20 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
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Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XVIII.187.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.14.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 4/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że druk jest bardzo podobny do poprzedniej uchwały tylko są inne 
numery działek. W miejscowości Cisowo są to działki nr 578, 322, 300/4, 297, 280/1, w 
miejscowości Kopnica działki nr 177 i 202, a w Drozdowie działka nr 13. Ta służebność także 
dotyczy rozwoju sieci gazowniczej średniego ciśnienia na terenie gminy.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
25 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 26 do niniejszego protokołu/ 
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XVIII.188.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.15.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Wiekowie. Druk Nr 5/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Wiekowie stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że odpłatność za pobyt w Dziennym Domu Senior + w Wiekowie 
powinna podlegać także ustawie o pomocy społecznej czego nie mieliśmy wcześniej w tej 
uchwale. Zmieniamy troszeczkę zasady odpłatności, które będą uzależnione od dochodu w 
rodzinie. Mniej więcej te stawki pozostaną na tym samym poziomie, na którym są. Są 
określone widełki, ale większość osób uczestniczących w tym programie będzie ponosiło 
koszty podobne do tych, które ponoszą obecnie. Uchwałę zmieniamy także ze względów 
formalnych. Osoby zakwalifikowane do Seniora + teraz będą także podlegały najpierw 
określeniu przez GOPS czy mogą uczestniczyć czy nie. Będzie sporządzany wywiad przez 
pracowników GOPS.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
Dziennym Domu „Senior+” w Wiekowie stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 
 
Pani radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i 
Zdrowia powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

/Opinia Komisji Prawa w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym 
Domu „Senior+” w Wiekowie stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Wiekowie:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Wiekowie. 

/Uchwała Nr XVIII.189.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Wiekowie stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.16.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne 
budowy tras rowerowych Pomorza Zachodniego. Druk Nr 6/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne budowy tras rowerowych Pomorza 
Zachodniego stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
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Pan wójt powiedział, że w Bukowie Morskim była sytuacja taka, że ścieżka rowerowa 
urywała się i brak było możliwości przejechania wzdłuż drogi wojewódzkiej. Zarząd 
Województwa zwrócił się do nas z możliwością przeprowadzenia ścieżki przez miejscowość 
Bukowo Morskie co jest konsekwencją także środków unijnych na ten cel z Regionalnego 
Programu Operacyjnego. Wkład gminy tu jest w kwocie 71 756,00 zł. Wójt prosił radę o 
przychylne głosowanie, żeby można było zabezpieczyć te środki, żeby udzielić tej pomocy bo 
powstanie kontynuacja tej ścieżki rowerowej, żeby nasi turyści i nasi mieszkańcy mogli 
bezpiecznie przejechać przez tę miejscowość.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego z 
przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne budowy tras rowerowych Pomorza Zachodniego stanowi załącznik nr 
33 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego 
z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne budowy tras rowerowych Pomorza Zachodniego stanowi załącznik 
nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne budowy 
tras rowerowych Pomorza Zachodniego:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne budowy tras 
rowerowych Pomorza Zachodniego. 
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/Uchwała Nr XVIII.190.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne budowy tras rowerowych Pomorza 
Zachodniego stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad.17.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Cisowo, Gmina Darłowo.                    
Druk Nr 7/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Cisowo, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 
protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że kończymy już te tak zwane małe plany, które były konsekwencją 
ustawy o inwestycjach wiatrowych, która dała gminom te 72 miesiące na uchwalenie planów 
zbliżających do turbin. W naszym przypadku musieliśmy plany oprzeć na starym studium. 
Tych szesnaście możliwości zostało zainicjowanych i została końcówka czyli trzy plany, 
które kończą te zbliżenia. Zostały Cisowo, Zagórzyn i Kopnica. Poza tym już gmina 
przystąpiła do prac nad studium, które także na przepisach przejściowych będzie sporządzone. 
Tu są teraz w gminie konsultacje społeczne, czyli są zebrania na których planista mówi 
ludziom jak ta procedura wygląda i z czego ona wynika oraz jakie są możliwości 
przekształceń. Uchwała dotyczy obrębu Cisowo, ale dokładnie chodzi tu o miejscowość 
Trzmielewo. Tu nie było żadnych uwag. Tereny są takie, które planista mógł przekształcić i 
zostały przekształcone.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu Cisowo, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu Cisowo, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
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W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Cisowo, Gmina Darłowo:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Cisowo, Gmina Darłowo. 

/Uchwała Nr XVIII.191.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Cisowo, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 39 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 18.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo. 
Druk Nr 8/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 40 do niniejszego 
protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że dla obrębu Zagórzyn tutaj przed sesją na komisjach był 
przedstawiany radnym ten projekt uchwały wraz z rozpatrzeniem wniosków i zastrzeżeń. 
Tereny, które można było przekształcić na tereny zabudowy mieszkaniowej lub podobnej 
czyli zagrodowej zostały w miarę możliwości przez planistę uwzględnione.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna 
wraz z autopoprawką.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo. 

/Uchwała Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 43 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
  
Ad. 19.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Kopnica, Gmina Darłowo.                
Druk Nr 9/2020XVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Kopnica, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 44 do niniejszego 
protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
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Pan wójt powiedział, że tu jest analogiczna sytuacja. Plan na Kopnicę został wyłożony i były 
uwagi, które zostały pozytywnie lub negatywnie rozpatrzone, co było omówione na komisji. 
Także proszę radnych o zatwierdzenie.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu Kopnica, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu Kopnica, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Kopnica, Gmina Darłowo:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.  
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Kopnica, Gmina Darłowo. 

/Uchwała Nr XVIII.193.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Kopnica, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 47 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 20.
Wolne wnioski i zapytania. 

  

Pan przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
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Radny pan Henryk Ignatowicz powiedział, że chciałby powiedzieć o fajnej inicjatywie pani 
Sołtys Katarzyny Ordak. Pan radny powiedział, że pani Kasia wystąpiła z zapytaniem do 
wszystkich sołtysów i radnych, żeby poszukać osób, które zajmują się sztuką szeroko pojętą, 
czyli tworzeniem, rzeźbieniem, malowaniem w naszej gminie. Pomyślimy – chociaż nie wiem 
jaka tego forma będzie – żeby zgłaszać takie osoby, które się tym zajmują. Najczęściej to jest 
tak, że o nich nie wiemy. Chodzi o to, żeby poszukać tych artystów. Nie wiem jaka to będzie 
forma ale chodzi o to, żeby poszukać tych ludzi i zgłaszać ich do pani sołtys.  
 
Pan wójt powiedział, że w naszej gminie w każdej wiosce znajdzie się jakiś artysta, który 
jakieś rękodzieło lub malarstwo prowadzi. Pan wójt powiedział, że myśli też, że powstaje 
także dobre miejsce na takie wystawy w Wiekowie nad Seniorem +. Jeżeli nie tam, to zawsze 
takie wystawy możemy zrobić w naszym Urzędzie Gminy. Bardzo fajna inicjatywa. Pan wójt 
podziękował pani sołtys i panu radnemu za taki pomysł i powiedział, że mamy się czym 
chwalić, bo na terenie gminy mamy bardzo fajnych malarzy i rzeźbiarzy. Na koniec 
wypowiedzi pan wójt przypomniał radnym o spotkaniu po sesji w sprawie spraw 
komunalnych.  
 
Pani Krystyna Krassowska Sołtys Sołectwa Dobiesław zapytała czy chodzi tu tylko i 
wyłącznie o malarstwo i rzeźbę?  
 
Pan Przewodniczący odpowiedział, że nie.  
 
Pani Krystyna powiedziała, że niektórzy w zupełnie innej dziedzinie się poruszają.  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że miał na myśli szeroko rozumianych artystów.  
 
Przewodniczący powiedział, że Heniek nawet gdyby nie malował to i tak jest artystą.  
 
Wójt powiedział, że nasza pracownica urzędu pani Kornas przepiękne robi hafty, serwetki, 
ubiory, chusty. To też jest sztuka a o nalewkach to nie wspomnę.  
 
Radny pan Bogdan Herbeć upewnił się, że rozumie, że koordynatorem takiego programu 
gminnego będzie pani sołtys Krup i do niej należy zgłaszać ewentualnych chętnych, którzy 
zechcieliby się podzielić swoimi umiejętnościami w zakresie sztuki. Czy dobrze to 
zrozumiałem?  
 
Ktoś na sali odpowiedział, że tak.  
 
Pan Sołtys Tomasz Urbański powiedział, że miał pytanie ale zanim je zadał to już na nie 
odpowiedział pan wójt. Chodziło o miejsce tej wystawy. 
 
Pan przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos.  
 
Nikt więcej głosu nie zabrał.  
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Zakończenie sesji. 
Ad. 21.  

Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XVIII Sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1049 w dniu 14 lutego 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
Obradom przewodniczył: 

Sekretarz obrad
Grzegorz Hejno 

:  

Radny Rady Gminy Darłowo 
 
Wiesław Moskwa  
 
 
 
 
 

 
Protokół sporządziła: 

Iwona Kowalska   
 
Kierownik Biura Rady 


